
Or.V.0062- 89 / 08

Protokół Nr 89/08
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 7 maja 2008 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie  Zarządu Powiatu Białostockiego III  kadencji,  w  dniu  7  maja
2008  roku,  o  godz.  1330  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Zapoznanie  się  z  dokumentacją  dotyczącą  konsultacji  społecznych  dla
projektu „Strategia rozwoju I Pan-Europejskiego korytarza transportowego
VIA BALTICA  /Warszawa - Budzisko/. Część I: Korytarz Drogowy.

3. Podpisanie pism do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz do
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  związku  z  interpelacjami  Radnych  P.
Ołdytowskiego i P. R. Wiszniewskiego.

4. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo Sołtysa wsi  Chlebiotki  Nowe w sprawie
stanu nawierzchni drogi w tej miejscowości.

5. Podpisanie umowy z wykonawcą robót na przebudowę ul. Jurowieckiej w
Wasilkowie.

6. Udzielenie odpowiedzi na pismo Przedsiębiorstwa Wielobranżowego JARD w
sprawie przebudowy drogi krajowej nr 8.

7. Udzielenie odpowiedzi na pismo Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie
realizacji  zadania  związanego  z  budową  przepustu   w  rejonie  kolejki
wąskotorowej w Czarnej Białostockiej.

8. Rozpatrzenie  pisma   Burmistrza  Zabłudowa  w  sprawie  remontu
nawierzchni drogi Protasy - Folwarki Tylwickie.

9. Rozpatrzenie  pisma Wójta Gminy Turośń  Kościelna  w sprawie udzielenia
przez  Gminę  dotacji  na  przebudowę  drogi  powiatowej  Topilec-Kolonia
Topilec.

10.Zapoznanie  się  z  pismem  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  w  sprawie
poparcia   dla  projektu  „Poprawa  dostępności  komunikacyjnej  powiatu
białostockiego na odcinkach o największym natężeniu ruchu”.

11.Podpisanie protokołu uzgodnień z Gminą Juchnowiec Kościelny  w sprawie
przekazania nieruchomości zajętej pod drogę publiczną.

12.Podjęcie  decyzji  dotyczącej  wniosku  Zarządu  Powiatu  Sokólskiego  o
rozważenie  możliwości  wspólnej  realizacji  projektu  zmierzającego  do
złożenia  wniosku  na  opracowanie  dokumentacji  projektowej  obejmującej
przebudowę  dróg  powiatowych  zlokalizowanych  na  terenie  obydwu
Powiatów.



13.Rozpatrzenie pisma Dyrektora ZS w Michałowie o przyznanie środków na
zakup samochodu do nauki jazdy.

14.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powierzenia  stanowiska  dyrektora  Zespołu
Szkół Mechanicznych w Łapach (216/08).

15.Zapoznanie się ze sprawozdaniem w sprawie wykorzystania przez szkoły i
placówki  oświatowe  środków  przyznanych   na  dofinansowanie
doskonalenia zawodowego nauczycieli.

16.Udzielenie odpowiedzi na pismo Klubu Sportowego SPRZĄŚLA w Supraślu
w sprawie korzystania  z terenu ujeżdżalni koni.

17.Podpisanie  deklaracji  przystąpienia  do  projektu  „Modernizacja  treści  i
modelu kształcenia”.

18.Upoważnienie  Starosty  Powiatu  do  podpisania  wniosku  dotyczącego
monitoringu wizyjnego w szkołach.

19.Podpisanie  aneksu  do  porozumienia  w  sprawie  objęcia   doradztwem
metodycznym  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach
prowadzonych przez Powiat.

20.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  dodatków  funkcyjnych  dla
dyrektorów  szkół  i  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat
Białostocki (217/08).

21.Zapoznanie  się  z  wynikami  kontroli  przeprowadzonej  przez  Kuratorium
Oświaty w LO w Łapach.

22.Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum Edukacji  w  Supraślu  w  sprawie
wyrażenia zgody na zakup wyposażenia.

23.Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum Edukacji  w  Supraślu  w  sprawie
wyrażenia zgody na remont  pierwszego piętra w internacie.

24.Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu   o
przesunięcie środków finansowych na remont internatu.

25.Rozpatrzenie pisma Klubu Sportowego BACIECZKI o ufundowanie pucharów
i nagród rzeczowych dla zwycięzców organizowanych imprez sportowych.

26.Rozpatrzenie  wniosku  Towarzystwa  Miłośników  Czarnej  Białostockiej  i
Okolic  w  sprawie  wsparcia   imprezy  „Konkurs  Modeli  Wodnosamolotów
Sterowanych”.

27.Rozpatrzenie  pisma  Wójta  Gminy  Zawady  w  sprawie  współorganizacji
spływu kajakowego i rajdu rowerowego.

28.Podpisanie  wniosku  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  o  stwierdzenie
nieważności decyzji Wojewody Białostockiego.

29.Podpisanie umowy z Zarządem Województwa Podlaskiego o przekazanie
dotacji  z terenowego funduszu ochrony gruntów rolnych na zakup sprzętu
informatycznego.

30.Rozpatrzenie  pisma WGKiN  w sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie
Powiatu.

31.Podpisanie  pisma do Banku Ochrony  Środowiska  o  wyrażenie  zgody na
dokonanie  zmian w księdze wieczystej  nieruchomości  zajętej  pod drogę
powiatową.
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32.Podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego o dokonanie  wpisów do księgi
wieczystej nieruchomości stanowiących mienie Powiatu.

33.Podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o  potwierdzenie  prawa
własności do nieruchomości zajętych pod drogę powiatową.

34.Rozpatrzenie  pisma  Komendy  Miejskiej  Straży  Pożarnej  w  sprawie
przekazania  środków finansowych na organizację  zawodów powiatowych
młodzieżowych drużyn pożarniczych.

35.Zapoznanie się z pismem Dyrektora Domu Dziecka w Krasnem   w sprawie
zbiórki funduszy  na budowę domu osobom opuszczającym placówkę.

36.Upoważnienie  2  Członków  Zarządu  Powiatu  do  podpisania  wniosków  o
umorzenie  pożyczek  udzielonych  ze  środków  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku oraz określenie
zadania inwestycyjnego, na które przeznaczy się kwotę umorzenia.

37.Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr 88/08 z dnia 30 kwietnia 2008 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.

Ad. 2

Zapoznanie się z dokumentacją dotyczącą konsultacji społecznych
dla  projektu  „Strategia  rozwoju  I  Pan-Europejskiego  korytarza
transportowego VIA BALTICA  /Warszawa - Budzisko/. Część I: Korytarz
Drogowy.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
dokumentację dotyczącą konsultacji społecznych dla projektu „Strategia rozwoju I
Pan-Europejskiego korytarza transportowego Via Baltica (Warszawa – Budzisko).
Część I: Korytarz Drogowy /zał. nr 2/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. dokumentacją i
przekazał ją do Powiatowego Zarządu Dróg w celu analizy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  postanowił,  iż  ww.
dokumentacja zostanie udostępniona do konsultacji w budynku przy ul.
Borsuczej.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Podpisanie  pism  do  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i
Autostrad  oraz  do  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  związku  z
interpelacjami Radnych P. Ołdytowskiego i P. Wiszniewskiego.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
projekty pism do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz do Zarządu
Dróg Wojewódzkich w związku z  interpelacjami  Radnych P.  Ołdytowskiego i  P.
Wiszniewskiego. 
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Wyjaśnienia  dotyczące  powyższej  kwestii  przedłożył  Pan  Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pism, upoważniając do ich podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 3-6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo Sołtysa  wsi  Chlebiotki  Nowe w
sprawie stanu nawierzchni drogi w tej miejscowości.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu propozycję odpowiedzi na pismo Sołtysa wsi Chlebiotki Nowe w sprawie
stanu nawierzchni drogi w tej miejscowości /zał. nr 7/.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski poinformował zebranych o szczegółach dotyczących tej sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 8/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Podpisanie  umowy  z  wykonawcą  robót  na  przebudowę  ul.
Jurowieckiej w Wasilkowie.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem  umowy  z  wykonawcą  robót  na  przebudowę  ul.  Jurowieckiej  w
Wasilkowie.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił: „Wykonawca robót sprzeciwił się, bo w umowie znalazły
się niektóre zapisy odmienne od zapisu w założeniach do umowy. Na przykład
dodano  punkty  między  innymi,  że   wykonawcę  obowiązuje  realizacja  zaleceń
wpisana do dziennika budowy. To wynika ze specyfikacji technicznej i nie zmienia
charakteru  przedsięwzięcia.  Informowanie  zamawiającego  o  terminie  zakrycia
robót podlegających zakryciu. (…). Wykonawca zażyczył sobie żeby przedłożyć
mu umowę taką jak w założeniach do umowy. W związku z tym przygotowana
została  umowa  zgodna  z  założeniami  do  umowy  i  proszę  o  jej  podpisanie.
Poprzednie egzemplarze umowy zostały nam zwrócone niepodpisane.”

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 9/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6
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Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Przedsiębiorstwa
Wielobranżowego JARD w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 8.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem  odpowiedzi  na  pismo  Przedsiębiorstwa  Wielobranżowego  JARD  w
sprawie przebudowy drogi krajowej nr 8.  

Wyjaśnienia w tej  sprawie przedłożył  Pan Marek Jędrzejewski  –  Dyrektor
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  „Rozpoznaliśmy  sprawę  od  strony
warunków technicznych jakie obowiązują przy projektowaniu dróg. Weszliśmy w
posiadanie dokumentacji projektowej, której fragment przedkładamy Zarządowi
Powiatu  Białostockiego,  wskazujący  na  dojazd  do  Wikinga  i  Muzeum  Wsi
Podlaskiej i wiemy, że drogi tej klasy, o których mówimy, a więc droga GT Głowna
Ruchu  Przyśpieszonego   nie  może  podsiadać  zjazdu do  indywidualnych
przedsięwzięć.”  

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego - Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 10/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Udzielenie odpowiedzi na pismo Burmistrza Czarnej Białostockiej
w sprawie  realizacji zadania związanego z budową przepustu w rejonie
kolejki wąskotorowej w Czarnej Białostockiej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt odpowiedzi na pismo Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie realizacji
zadania  związanego  z  budową  przepustu  w  rejonie  kolejki  wąskotorowej  w
Czarnej Białostockiej.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w tej sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
projekt  odpowiedzi,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 11/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Rozpatrzenie  pisma   Burmistrza  Zabłudowa w sprawie  remontu
nawierzchni drogi Protasy-Folwarki Tylwickie.

Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z pismem Burmistrza Zabłudowa w sprawie remontu nawierzchni drogi
Protasy – Folwarki Tylwickie /zał. nr 12/.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, wyjaśnił, że
w wyniku rozstrzygnięcia przetargu na wykonanie przebudowy drogi powiatowej
nr 1490B na odcinku Rzepniki – Krynickie pozostała zaoszczędzona kwota około
250 000 złotych  „jeśli  rzeczywiście  nie  będzie  żadnych  robót  dodatkowych to
będziemy  taką  kwotą  dysponować.  To  są  pieniądze  zapisane  w  planie
finansowym  Powiatowego  Zarządu  Dróg.”  Burmistrz  chce  wyremontować
nawierzchnię  brukową w ciągu  drogi  powiatowej  nr  1469B  Protasy  –  Folwarki
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Tylwickie na odcinku przejście przez m. Folwarki Małe „remont ten ma polegać na
przykryciu bruku powierzchnią bitumiczna, bez wykonywania żadnych chodników
i krawężników. Co jest możliwe na tym odcinku, bo chcą wykonać to na odcinku
od skrzyżowania w Folwarkach Małych. Za 250 000 złotych można wykonać od
600  do  800  metrów  nakładki  na  tym  bruku.  Więcej  się  nie  da  zrobić.  Po
wyrównaniu i bez wymiany gruntu.”

Pan Adama Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zapytał kiedy
będzie  znana  dokładna  kwota  pozostała  z  remontu  odcinka  drogi  Rzepniki  –
Krynickie.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  poinformował  że
zakończenie ww. remontu jest planowane na czerwiec 2008 roku i wtedy będzie
znana  dokładana  kwota,  która  pozostanie  w  planie  finansowym  Powiatowego
Zarządu Dróg. Jednocześnie, zauważył, iż najbezpieczniej będzie jeśli na roboty
dodatkowe na ww. odcinku drogi pozostanie zabezpieczona kwota 50 000 złotych,
zaś za  kwotę 200 000 można  rozpocząć realizację  remontu nawierzchni  w m.
Folwarki Małe. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wstępnie
zaakceptował możliwość przeznaczenia około 200 000 złotych na remont
nawierzchni  brukowej  w  ciągu  drogi  powiatowej  nr  1496B  Protasy  –
Folwarki Tylwickie na odcinku przejście przez m. Folwarki Małe.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Rozpatrzenie  pisma  Wójta  Gminy  Turośń  Kościelna  w  sprawie
udzielenia  przez  Gminę  dotacji  na  przebudowę  drogi  powiatowej
Topilec-Kolonia Topilec.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z  pismem Wójta  Gminy  Turośń  Kościelna  w sprawie  udzielenia  przez
Gminę dotacji na przebudowę drogi powiatowej Topilec – Kolonia Topilec /zał. nr
13/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku poinformował, że „Wójt zobowiązuje się do dołożenia 45 000 złotych,
po to żeby dokończyć całość zadania, na które jest przygotowana dokumentacja,
wtedy  ww.  zadanie  zostanie  zdjęte  z  planu  na  2009  rok.  W  chwili  obecnej
przedkładam wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku  o dokonanie
zmian w budżecie Powiatu i przesunięcie środków w wysokości 45 000 złotych z
pozycji  wykup  gruntów  dla  potrzeb  inwestycji  drogowych.  Regulacje  stanów
własnościowych  gruntów  w  pasach  drogowych  na  zadanie  przebudowa  drogi
powiatowej  nr  1540B  Topilec  –  Kolonia  Topilec  na  całym  odcinku  objętym
dokumentacją projektową /zał. nr 14/. Na ww. paragrafie jest w chwili obecnej
300 000 złotych, po dokonaniu przesunięcia pozostanie tam 255 000 złotych.” 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego,  w  celu  uwzględnienia  go  w  najbliższym,  projekcie
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu na 2008 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.
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Ad. 10

Zapoznanie  się  z  pismem  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  w
sprawie  poparcia  dla  projektu  „Poprawa  dostępności  komunikacyjnej
powiatu białostockiego na odcinkach o największym natężeniu ruchu”.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  w  sprawie  poparcia  dla
projektu  „Poprawa  dostępności  komunikacyjnej  powiatu  białostockiego  na
odcinkach o największym natężeniu ruchu” /zał. nr 15/. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem

Ad. 11

Podpisanie protokołu uzgodnień z Gminą Juchnowiec Kościelny  w
sprawie przekazania nieruchomości zajętej pod drogę publiczną.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu protokół uzgodnień z Gminą Juchnowiec Kościelny w sprawie przekazania
nieruchomości zajętej pod drogę publiczną.

Pani  Barbra  Grabowska  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.  

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
przedłożonego  protokołu,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama
Kamińskiego  –  Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego
/zał. nr 16/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 12
Podjęcie decyzji dotyczącej wniosku Zarządu Powiatu Sokólskiego

o rozważenie możliwości wspólnej realizacji projektu zmierzającego do
złożenia wniosku na opracowanie dokumentacji projektowej obejmującej
przebudowę  dróg  powiatowych  zlokalizowanych  na  terenie  obydwu
Powiatów.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, poinformował
Członków Zarządu o spotkaniu Wicestarosty i  Dyrektora  Powiatowego Zarządu
Dróg w Białymstoku z  przedstawicielami  Zarządu Powiatu Sokólskiego.  Zarząd
Powiatu  Sokólskiego  nie  chce  składać  ww.  wniosku,  chcą  by  zrobił  to  Powiat
Białostocki.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił:  „Mamy  do  zaprojektowania  około  14  kilometrów  dróg
powiatowych  na  terenie  Powiatu  Białostockiego  w  tym  także  kawałek  drogi
gminnej około 800 metrów, może kilometr. Będzie to kosztowała około 400 000
złotych.”

Pan Adama Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, poinformował
że  były  już  w  tej  kwestii  przeprowadzone  rozmowy  z  Burmistrzem  Czarnej
Białostockiej  i  jest  on  skłonny  dofinansować  ww.  wniosek  w  wysokości  50%
wartości  wkładu  własnego,  przy  czym  wkład  własny  wynosi  25%  wartości
projektu.
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zauważył, że w takim
przypadku  Powiat  Białostocki  musiałby  przeznaczyć  na  wkład  własny  na  ww.
wniosek około 50 000 złotych.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
podjęcie działań w celu złożenia ww. wniosku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 13

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  ZS  w  Michałowie  o  przyznanie
środków na zakup samochodu do nauki jazdy.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
pismem Dyrektora ZS w Michałowie o przyznanie środków na zakup samochodu
do nauki jazdy /zał. nr 17/.

 Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożyła Pani Maria Marciszewska
–  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego.
Poinformowała, że „Pan Dyrektor wystąpił z prośbą o zwiększenie budżetu szkoły
z  dochodów  przekazanych  z  Warsztatów  Szkolnych  na  zakup  samochodu  do
nauki jazdy.” 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zauważył,  iż koszty
szkolenia uczniów w zakresie jazdy samochodem są bardzo wysokie, i należałoby
zastanowić się nad zleceniem tego zadania osobie prywatnej.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego  wyjaśniła,  ze  jest  to  niemożliwe  z  powodu
obowiązującego prawa.

Pan Adama Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, stwierdził, iż
warto byłoby w tej kwestii wystosować pismo do Ministra Edukacji Narodowej i
prośbą o zajęcie stanowiska w tej kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie postanowił wstępnie
przyznać  środki  na  dokonanie  zakupu  ww.  samochodu.  Jednocześnie
zwrócił  się z prośbą o przedłożenie konkretnych zapytań ofertowych i
cen ww. samochodu przez Dyrektora Szkoły. Do podpisania odpowiedzi
w ww. sprawie upoważniono Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu
Białostockiego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  o
przygotowanie  pisma  do  Ministra  Edukacji  Narodowej  dotyczącej
zaistniałej sytuacji. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 14

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powierzenia  stanowiska  dyrektora
Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach (216/08).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu projekt uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu
Szkół Mechanicznych w Łapach /zał. nr 18/.
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Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
216/08  z  dnia  7  maja  2008  roku  w  sprawie  powierzenia  stanowiska
Dyrektora  Zespołu  Szkół  Mechanicznych  im.  Stefana  Czarneckiego  w
Łapach /zał. nr 19/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 15

Zapoznanie się ze sprawozdaniem w sprawie wykorzystania przez
szkoły i placówki oświatowe środków przyznanych  na dofinansowanie
doskonalenia zawodowego nauczycieli.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych ze
sprawozdaniem  w  sprawie  wykorzystania  przez  szkoły  i  placówki  oświatowe
środków  przyznanych  na  dofinansowanie  doskonalenia  zawodowego
nauczycieli /zał. nr 20/.

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego – Pani
Maria Marciszewska, przedstawiła szczegóły ww. sprawy. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. sprawozdaniem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 16

Udzielenie odpowiedzi na pismo Klubu Sportowego SPRZĄŚLA w
Supraślu w sprawie korzystania z terenu ujeżdżalni koni.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt odpowiedzi na pismo Klubu Sportowego SPRZĄŚLA w Supraślu w sprawie
korzystania z terenu ujeżdżalni koni /zał. nr 21/. 

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  pisma,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana Wiesława Pusza  -
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 22/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 17

Podpisanie  deklaracji  przystąpienia  do  projektu  „Modernizacja
treści i modelu kształcenia”.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  poinformował
zebranych  o  potrzebie  podpisania  deklaracji  przystąpienia  do  projektu
„Modernizacja treści i modelu kształcenia”  /zał. nr 23/.

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego – Pani
Maria Marciszewska, przedłożyła wyjaśnienia dotyczące ww. projektu.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
możliwość przystąpienia do ww. projektu, upoważniając do podpisania
ww. deklaracji Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 18

Upoważnienie  Starosty  Powiatu  do  podpisania  wniosku
dotyczącego monitoringu wizyjnego w szkołach.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych o możliwości złożenia przez Powiat Białostocki wniosku dotyczącego
monitoringu wizyjnego w szkołach /zał. nr 24/.  

Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii, przedłożyła zebranym Pani Maria
Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania
Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
wniosku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 19

Podpisanie  aneksu  do  porozumienia  w  sprawie  objęcia
doradztwem  metodycznym  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i
placówkach prowadzonych przez Powiat.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem aneksu do porozumienia w sprawie objęcia doradztwem metodycznym
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat
/zał. nr 25/.

Wyjaśnienia  dotyczące  tej  kwestii  złożyła  Pani  Maria  Marciszewska  –
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. aneksu, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 26/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 20

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości dodatków funkcyjnych dla
dyrektorów szkół i  placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat
Białostocki (217/08).

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z  projektem uchwały w sprawie wysokości  dodatków funkcyjnych  dla
dyrektorów  szkół  i  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat
Białostocki /zał. nr 27/. 

Wyjaśnienia dotyczące ww. kwestii przedłożyła naczelnik Wydziału Spraw
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Społecznych i Zarządzania Kryzysowego – Pani Maria Marciszewska.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zaproponowała by
z  racji  wielu  obowiązków  podnieść  dodatek  funkcyjny  dla  Pana  Wacława
Muszyńskiego – Dyrektora Centrum Edukacji w Białymstoku, o kwotę o 50 złotych
wyższą niż proponowana w przedłożonym projekcie uchwały.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
propozycję  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,
dotyczącą  podwyższenia  wysokości  dodatku  funkcyjnego  dla  Pana
Wacława Muszyńskiego – Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu do 900
złotych.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
217/08  z  dnia  7  maja  2008  roku  w  sprawie  wysokości  dodatkowych
funkcji  dla  dyrektorów  szkół  i  placówek  oświatowych  prowadzonych
przez Powiat Białostocki /zał. nr 28/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 21

Zapoznanie  się  z  wynikami  kontroli  przeprowadzonej  przez
Kuratorium Oświaty w LO w Łapach.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z wynikami kontroli przeprowadzonej przez Kuratorium Oświaty w LO w
Łapach /zał. nr 29/.

Wyjaśnienia  w  ww.  sprawie  przedłożyła  Pani  Maria  Marciszewska  –
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 22

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w
sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  treść  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w  sprawie
wyrażenia zgody na zakup wyposażenia /zał. nr 30/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, wyjaśniła szczegóły dotyczące ww. pisma.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła,  ze
Zarząd  Powiatu  nie  powinien  podejmować  w  tej  kwestii  żadnej  decyzji,  ani
wyrażać zgody, gdyż ww. działanie leży w gestii Dyrektora Centrum Edukacji w
Supraślu. 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem. Do
podpisania pisma w ww. sprawie upoważniono Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
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Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

 
Ad. 23

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w
sprawie wyrażenia zgody na remont  pierwszego piętra w internacie. 

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
pismem Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu w sprawie wyrażenia zgody na
remont pierwszego piętra w internacie /zał. nr 31/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Pani Maria Marciszewska – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła, że
w odniesieniu i do tego pisma zachodzi podobna sytuacja jak wyżej.  

Zarząd Powiatu Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem. Do
podpisania odpowiedzi na ww. pismo upoważniono Pana Wiesława Pusza
– Starostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 24

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum Edukacji  w  Supraślu   o
przesunięcie środków finansowych na remont internatu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu, pismo Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu o przesunięcie środków
finansowych na remont internatu /zał. nr 32/.

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  przedłożyła  Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu  Białostockiego.  Jednocześnie  zauważyła,  iż  warto  byłoby  rozważyć
możliwość  powołania  przy  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  gospodarstwa
pomocniczego bądź zakładu budżetowego.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, wyraził  zgodę dla koncepcji  Pani
Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu  Białostockiego,  w  kwestii
utworzenia  przy  Centrum  Edukacji  zakładu  budżetowego  bądź
gospodarstwa pomocniczego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego,  w  celu  ujęcia  w  najbliższym  projekcie  uchwały  Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 25

Rozpatrzenie pisma Klubu Sportowego BACIECZKI o ufundowanie
pucharów i nagród rzeczowych dla zwycięzców organizowanych imprez
sportowych.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał, zebranych z
pismem  Klubu  Sportowego  BACIECZKI  o  ufundowanie  pucharów  i  nagród
rzeczowych dla zwycięzców organizowanych imprez sportowych /zał. nr 33/.
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Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  wyjaśniała,  że  w  związku  z  ograniczonymi
możliwościami  niemożliwe  jest  dofinansowanie  ww.  imprez,  ponadto  Klub
Sportowy BACIECZKI, funkcjonuje na terenie miasta Białegostoku, a nie na terenie
Powiatu Białostockiego

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem i
wyjaśnieniami Pani Marii  Marciszewskiej  – Naczelnika Wydziału Spraw
Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego,  jednogłośnie  postanowił
udzielić  negatywnej  odpowiedzi  na  ww.  pismo.  Do  podpisania
odpowiedzi  upoważniono  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 26

Rozpatrzenie  wniosku  Towarzystwa  Miłośników  Czarnej
Białostockiej  i  Okolic  w  sprawie  wsparcia   imprezy  „Konkurs  Modeli
Wodnosamolotów Sterowanych”.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  Towarzystwa  Miłośników  Czarnej  Białostockiej  i  Okolic  w
sprawie  wsparcia  imprezy  „Konkurs  Modeli  Wodnosamolotowych Sterowanych”
/zał. nr 34/.

Wyjaśnienia  w  ww.  kwestii,  przedłożyła  Pani  Maria  Marciszewska  –
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. Przypomniała
zebranym, iż w ubiegłym roku na ww. imprezie był wręczany Puchar Starosty oraz
to, że ww. impreza ma stosukowo duży zasięg. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
ufundowanie Pucharu Starosty dla zwycięzców ww. konkursu za około
100 złotych. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 27

Rozpatrzenie  pisma  Wójta  Gminy  Zawady  w  sprawie
współorganizacji spływu kajakowego i rajdu rowerowego.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił zebranym
pismo  Wójta  Gminy  Zawady  w  sprawie  współorganizacji  spływu kajakowego  i
rajdu rowerowego /zał. nr 35/. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego – Pani
Maria  Marciszewska,  przedłożyła  wyjaśnienia  dotyczące  ww.  kwestii.
Poinformowała, że należy zgłosić Wójtowi Gminy Zawady, ile osób i kto będzie
uczestniczył w ww. imprezie reprezentując Starostwo Powiatowe. 

Pan Adam Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu Białostockiego,  zauważył,  iż
może warto by było skontaktować Wójta Gminy Zawady z Dyrektorem Centrum
Edukacji w Supraślu, w celu uzgodnienia współorganizacji ww. imprezy.

  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem i
wstępnie wyraził zgodę na uczestniczenie w ww. imprezie, jednocześnie
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zwrócił się z prośbą o dostarczenie bardziej szczegółowych informacji na
ww. temat.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 28

Podpisanie  wniosku  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  o
stwierdzenie nieważności decyzji Wojewody Białostockiego.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosku do Ministra Spraw Wewnętrznych o stwierdzenie
nieważności  decyzji  Wojewody  Białostockiego  z  dnia  26  lutego  1991  roku  o
nabyciu  przez Gminę Turośń Kościelna, z mocy prawa, własności nieruchomości
oznaczonej  numerem  geodezyjnym  11/1  o  powierzchni  0,01  ha,  położonej  w
obrębie Niewodnica Korycka, gm. Turośń Kościelna.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. wniosku, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 36/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

  

Ad. 29

Podpisanie  umowy  z  Zarządem  Województwa  Podlaskiego  o
przekazanie dotacji z terenowego funduszu ochrony gruntów rolnych na
zakup sprzętu informatycznego.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego zapoznał  Członków
Zarządu z treścią umowy z Zarządem Województwa Podlaskiego o przekazanie
dotacji  z  terenowego  funduszu  ochrony  gruntów  rolnych  na  zakup  sprzętu
informatycznego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  po  uprzednim  uzgodnieniu  kwestii
dotyczących  konieczności  przeprowadzenia  postępowania
przetargowego /zał. nr 37/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości, oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów. 

Ad. 30

Rozpatrzenie  pisma  WGKiN  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
budżecie Powiatu.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu /zał. nr 38/.

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. wnioskiem
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skierował go do Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,
w celu dokonania analizy. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 31

Podpisanie  pisma  do  Banku  Ochrony  Środowiska  o  wyrażenie
zgody na dokonanie zmian w księdze wieczystej nieruchomości zajętej
pod drogę powiatową.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie pisma do Banku Ochrony środowiska o wyrażenie zgody na
dokonanie zmian w księdze wieczystej nieruchomości  nr 119/21 o powierzchni
0,0179 ha, położonej w obrębie Fasty, gm. Dobrzyniewo Duże zajętej pod drogę
powiatową.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  pisma  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego /zał. nr 39/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 32
Podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisu do

Księgi  Wieczystej  nieruchomości  stanowiących  mienie  Powiatu
Białostockiego.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego w Białymstoku o dokonanie
zmian w KW dotyczącej nieruchomości położonych w gm. Czarna Białostocka nr
KW 138.763: obręb Wólka Ratowiecka działki nr 369/1 o powierzchni 1,63 ha oraz
370/1 o powierzchni  0,29 ha,  obręb Karczmisko działka nr 63/1 o powierzchni
0,0113  ha,  obręb  Złota  Wieś  działki  nr  95  o  powierzchni  0,88  ha,  nr  121  o
powierzchni 0,61 ha oraz nr 127 o powierzchni 0,40 ha, obręb Ratowiec działka nr
98  o  powierzchni  1,02  ha,  obręb  Czarna  Wieś  Kościelna  działka  nr  212/4  o
powierzchni 1,8596 ha, obręb Zdroje działki nr 90/1 o powierzchni 0,1349 oraz
85/2 o powierzchni 0,9763, obręb Ponure działka nr 180 o powierzchni 0,51 ha,
obręb Chmielnik działka nr 166 o powierzchni 3,95 ha.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonego wniosku, upoważniając do jego podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
/zał. nr 40/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 33
Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie

prawa własności na rzecz Powiatu Białostockiego nieruchomości zajętej
pod drogę powiatową.
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Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności na rzecz Powiatu Białostockiego, w stosunku do nieruchomości zajętych
pod drogi powiatowe:

 położoną  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Niewodnica
Koryncka, działka nr 8/1 o powierzchni 0,0161ha;

 położoną  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Niewodnica
Koryncka, działka nr 7/1 o powierzchni 0,0185 ha;

 położoną  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Niewodnica
Koryncka, działka nr 3/1 o powierzchni 0,0229 ha;

 położoną  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Niewodnica
Kościelna, działka nr 434 o powierzchni 0,0336 ha;

 położoną  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Niewodnica
Koryncka, działka nr 9/1 o powierzchni 0,0213 ha. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
/zał. nr 41 - 45/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 34

Rozpatrzenie pisma Komendy Miejskiej Straży Pożarnej w sprawie
przekazania środków finansowych na organizację zawodów powiatowych
młodzieżowych drużyn pożarniczych.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
pismem  Komendy  Miejskiej  Straży  Pożarnej  w  sprawie  przekazania  środków
finansowych  na  organizację  zawodów  powiatowych  młodzieżowych  drużyn
pożarniczych  /zał. nr 46/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
pismo

Ad. 35

Zapoznanie się z pismem Dyrektora Domu Dziecka w Krasnem   w
sprawie  zbiórki  funduszy  na  budowę  domu  osobom  opuszczającym
placówkę.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
pismem  Dyrektora  Domu  Dziecka  w  Krasnem  w  sprawie  zbiórki  funduszy  na
budowę domu osobom  opuszczającym placówkę /zał. nr 47/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i

16



wstępnie  zaakceptował  ww.  działania.  Jednocześnie  Zarząd  Powiatu
Białostockiego zwrócił  się  z  wnioskiem o informowanie na bieżąco o
podejmowanych działaniach.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku. 

Ad. 36

Upoważnienie  2  Członków  Zarządu  Powiatu  do  podpisania
wniosków o umorzenie pożyczek udzielonych ze środków Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku oraz
określenie  zadania  inwestycyjnego,  na  które  przeznaczy  się  kwotę
umorzenia.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
wnioski o umorzenie pożyczek udzielonych ze środków Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku oraz określenia zadania
inwestycyjnego, na które przeznaczy się kwotę umorzenia /zał. nr 48/. 

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, przedstawiła swoje
wyjaśnienia dotyczące ww. kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  wniosków  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  wstępnie  zaakceptował  jako
zadanie,  na  które  przeznaczy  się  kwotę  umorzenia,  wykonanie
dokumentacji projektowej dla oczyszczalni ścieków przy Domu Pomocy
Społecznej w Jałówce. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 37
Sprawy różne.

W  sprawach  różnych  Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu
Białostockiego, zwrócił się z prośbą do Członków Zarządu o upoważnienie dwóch
spośród  nich  do  podpisania  umowy  z  informatykiem  na  wykonanie  strony
internetowej  związanej  z  promocją  Targów  Turystycznych  „Bukowisko  2008”
organizowanych przez Powiat w Centrum Edukacji w Supraślu oraz aneksu nr 2 do
umowy o przygotowanie materiałów promocyjnych związanych z ww. Targami.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania ww. umowy i aneksu nr 2 do umowy Pana Wiesława Pusza –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego. 

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 7 maja 2008 roku dobiegło końca o godzinie 1756. 

Protokołowała 
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Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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